

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告日 068/25-26

香港教育城 25 周年慶祝活動「與專家對話」分享講座：推動創新思維

敬啟者：

為拓寬學生的科學視野，啟發他們將科學知識應用於改善人類世界，香港教育城特別邀請香港中文大學生命科學學院講座教授——林漢銘教授舉行專題講座，與學生分享他在大豆基因研究領域的創新經歷與科學精神。有關詳情如下：

日期：	十一月十九日(星期三)
時間：	下午 4:00 – 下午 5:00
活動地點：	東華三院邱子田紀念中學
集合地點：	本校有蓋操場 (乘旅遊巴前往場地)
備註：	同學回程於港鐵屯門站解散
費用：	全免 (原價每位\$37.5，現由學校全數資助)

請於十一月十七日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899 與冼麗玲老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二五年十一月十四日

東華三院馬振玉紀念中學

班號: _____

活動通告 068/25-26

香港教育城 25 周年慶祝活動「與專家對話」分享講座：推動創新思維

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述活動內容。本人

- ☐ 同意敝子弟參加香港教育城 25 周年慶祝活動「與專家對話」分享講座，同時定當督促敝子弟於參加上述活動時，必須遵從負責老師之帶領及指導。
- ☐ 不同意敝子弟參加上述活動。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

二零二五年 _____ 月 _____ 日

請以 ✓ 表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 068/25-26
HKedCity Events - Learning from Experts: How to Promote Creativity Thinking

14th November 2025

Dear Parents

HKedCity has launched its 25th-anniversary celebrations with a lineup of brand-new initiatives aiming at inspiring students and teachers alike. Our school will join the event of The Learning from Experts series, which will be held on 19th November 2025. Details of the event are as follows:

Date	:	19 th November 2025 (Wednesday)
Time	:	4:00 p.m. – 5:00 p.m.
Venue	:	TWGHs Yau Tze Tin Memorial School
Gathering Venue	:	School Covered Playground (Coach service will be provided.)
Remark	:	Students will be dismissed at Tuen Mun West MTR Station
Fee	:	Free of charge (Original price: \$37.5/student, full sponsorship will be offered by the school.)

Please return the signed e-reply slip by 17th November 2025 (Monday). Please feel free to contact Ms. Sin Lai Ling on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.